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 Kredsbestyrelsesmøde 

Mødedato og tid Mandag d. 26. oktober kl. 18.00  

Sted Tåstrup kulturcenter 

Mødeleder Niels Egeberg 

Referent Anne Wilms 

Emne Kredsbestyrelsesmøde  

Deltagere Birthe, Kurt, Niels, Ole, Lars, Marie & Anne 

Fraværende Arne & Christina 

  

Referat sendes i øvrigt til Friluftsrådets sekretariat 

 

1. Formel godkendelse af referat 
Referat godkendt. 

2. Konstituering 
Velkommen til Marie i bestyrelsen. Marie repræsenterer Dansk Islandsheste Forening. 

 

Niels – formand 

Kurt – næstformand 

 

Alle fortsætter i deres poster i diverse råd og udvalg. 

 

Birthe og Christina er suppleanter. 

3. Information fra Friluftsrådet centralt 
a. Velkomstpakke 

Den nye velkomstpakke blev udleveret til kredsbestyrelsen. 

b. Råstofplan 

Er i offentlig høring – i vores område er der kun områder i Høje Tåstrup kom-

mune – virtuelt borgermøde 11. november, Niels kan ikke deltage – andre er vel-

komne til at deltage. Der bliver udarbejdet et fælles høringssvar til råstofplanen 

fra Friluftsrådet (FR sekretariat er tovholder). 

c. ZOO turen 

Som erstatning for kredsbestyrelsesseminaret på Bornholm blev der afholdt et 

arrangement i ZOO København. Ole, Lars og Kurt deltog. Et godt møde med fo-

kus på de grønne råd i kommunerne og tilgængelighed. Snakken faldt herefter på 

arbejdet med tilgængelighed i stats- og kommuneskovene. 

d. Fællesmøde 1 november Odense 

Fællesmøde med FR HB og FR kredsbestyrelsesformænd – aflyst grundet COVID-

19. 

e. Møde med Lea Wermelin 

DRF og DIF har holdt uformelt møde med miljøministeren vedr. indhegning, ud-

sætning af dyr og tilgængelighed på statens arealer.  
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4. Den nye struktur - opfølgning 
a. Tilbagemelding – mødet med Gunnar (Friluftsrådet København Nord) 

Niels forklarede om processen. 

b. Opfølgning på kontaktpersoner i lokale foreninger 

Glostrup og Ishøj kommune mangler. 

Mail lister sendes i excel til kredsens web-mail. 

c. Opdatering af brevene fra Gunnar 

Første brev skal tilrettes – Gunnars skabelon anvendes. Ole tilretter skabelon og 

sender til kredsbestyrelsen for kommentarer. Brev skal være klar til udsendelse 

senest 15. november 2020. 

d. Næste step 

Udsendelse til kommuner skal ske inden 1. december 2020. Lars vil sende ud til 

de respektive kommuner. Lars laver distributionslister i vores webmail. 

På mødet d. 2. februar 2021 fastlægges de sidste detaljer vedr. årsmøde. 

Inden 1. marts udsendelse invitation til årsmødet. 

Årsmøde afholdes 23. marts 2021 (Niels giver besked til FR) 

e. Temagrupper – vores egne projekter 

Tages op på mødet 2. februar 2021. 

5. Tilbagemelding fra 
a. Vandråd 

Intet nyt 

b. Skovbrugerråd HST Vest 

Lars har udsendt referat. Strukturen for Skovbrugerrådene vil blive revideret. 

c. Vallensbæk Mose 

Møde i brugerrådet i november. Ole har anbefalet at der etableres en plejeplan 

for Vallensbæk Mose. Fugletårn med tilhørende skolebygninger og sheltere er 

færdigt. 

d. M.fl. 

I Strandparken arbejder kommunerne på at udarbejde en plan for klimasikring. 

Ole sysler med en plan for at samle grundejere, idrætsklubber, erhvervsdrivende 

og andre interessenter for at lave samlede høringssvar. Ole kontakter FR sekreta-

riat for at få ”grønt lys”. 

6. Status – Vores projekter 
a. St. Vejleå 

Mosens Dag blev aflyst. 

b. Ridestiprojektet 

Stier i Vestskoven (Ledøje) er blevet renoveret. Lars søger en kontakt til HTK 

med henblik på etablering af stisystem. 

c. Hyldager Bakker mv. 

Intet nyt 

d. Det spisende Hvidovre – Vores Natur projekt 

Møde vedr. ”vild mad” er udsat til 2021. 

7. Bordet rundt – hvad sker der i kommunerne nu 
Albertslund 

Naturgruppe møde d. 4. november (virtuelt) - der er stort fokus på biodiversitet. 

Naturplan 2020-2024 har været i høring. 
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Brøndby 

Møde i miljørepræsentantskabet d. 1. december. 

Brøndby Naturskole har lavet program for alle skoleklasser, som skal besøge Natursko-

len i løbet af skoleåret. 
 

Glostrup 

Ingen nyheder 
 

Høje Tåstrup 

Kommuneplanen under udarbejdelse. 

Møde i skovrådet – 2 møder/år – Arne ny formand. 
 

Ishøj 

 Kommuneplanen er godkendt. 

 Grønt råd har fået kommissorium, men Kurt har ikke modtaget. 
 

Vallensbæk 

Kommuneplanen har været i høring. Ole har afgivet høringssvar. 

Agenda 21 råds møde snarest muligt. 

Badeanstalten er i offentlig høring via kystdirektoratet. 

Der er indgået kontrakt på svømmehallen. 
 

Hvidovre 

Børn i Naturen projekt startet op. 

Grønt råd møde 19. november. 

 

Rødovre 

Intet nyt. 

8. Udlodningsmidler 
Liste blev gennemgået og Ole melder ind på projekterne. 

9. Eventuelt 
Såning af vilde blomster – evt. et tema (forslag fra Ole). 

Niels har fået Kristian Blicher Jepsens rapport fra Vikingebroen – blev udleveret til besty-

relsen. 

 

Kommende møder: 

 11. januar 2021 kredsbestyrelsesmøde 

 2. februar 2021 klar til årsmøde 

 23. marts 2021  årsmøde 

  

Forkortelser: 

FR  Friluftsrådet 

HB  Hovedbestyrelse 

DRF  Dansk Rideforbund 

DIF  Danmarks Idræts Forbund 

HST  Hovedstaden 

HTK  Høje Tåstrup Kommune 


